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Abstract (en)
The method involves separating length from an adhesive packaging band, where the band comprises a carrier layer (2) e.g. paper and plastic, that is
processed with a laser and an adhesive layer (3). An adhesive safety strap (1) affixed to a package is formed by using the laser and a slot (5.1) that
cuts via the carrier layer. Geometry of the slot is defined by a profile, and width of the slot is defined by a removed material. Packages made from
paper or cardboard is sealed by the band, where the carrier layer has a rubber component. An independent claim is also included for an adhesive
safety strap comprising length of an adhesive packaging band.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Sicherheitsklebelasche 1 und ein Verfahren zu deren Herstellung, wobei von einem Verpackungsklebeband, mit einer
Trägerschicht 2 aus einem mit Laser bearbeitbaren Material und einer Klebstoffschicht 3, eine vorgegebene Länge abgetrennt wird, um eine
Klebelasche zu bilden und in diese Klebelasche nach dem Aufkleben auf eine Verpackung mittels Laser eine die Trägerschicht 2 vollständig
durchdringende Schlitzgeometrie eingebracht wird, die aus einem oder mehreren Schlitzen 5 eines vorgegebenen Verlaufes und einer durch den
Materialabtrag bestimmten Breite, sowie gegebenenfalls deren Anordnung zueinander bestimmt ist.
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